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DOPRAVA
Připravili jsme pro vás dva články o
dopravě.
ČTĚTE NA STRANĚ 2

VÝHODY A NEVÝHODY
KARANTÉNY
Jaké jsou výhody a nevýhody
karantény?
ČTĚTE NA STRANĚ 2

Inspirace na hezkou procházku

Víte, jak se dostat z Chuchle
do Radotína pěšky? Objevila
jsem lesní cestu s úchvatným
výhledem na Pražský okruh.
Nejprve si budete muset
vyšlápnout kopec na Hvězdárnu,

projít zahrádkářskou kolonií a na
konci ulice K Višňovému sadu
už začíná příjemnější lesní část,
která vede téměř celá z kopce.
Ale, když jdete z kopce, logicky
se zpět musíte vracet do kopce.

Na konci cesty tak můžete
očekávat několik desítek
nepříjemných schodů. Přeji, ať
vám vydrží dech.
 
Barbora Hortíková, V. A

Karanténa 
pokračuje
Stále nosíme roušky, učíme se
doma, ale opatření, která mají
zabránit šíření epidemie, se
pomalu mění. Je možné již
navštívit venkovní pavilony
pražské zoologické zahrady
nebo navštívit chuchelský
Hornbach. Možná se někteří
spolužáci vrátí do školy - mělo
by se to týkat vybraných žáků
prvních až pátých ročníků
a deváťáků. Tak uvidíme. Jaké
to bude ve škole po více než
dvou měsících domácí práce?
Zatím toho moc nevíme a s
novou situací se jistě všichni
vyrovnáme. Zatím jsme tady
s novým číslem Hlásné trouby.
A protože jsme všichni doma,
můžeme časopis nejenom číst,
ale i do něj přispívat svými
příspěvky. Vítány jsou jakékoliv
zajímavé texty a fotografie.
Redakci lze kontaktovat
prostřednictvím p. učitele
Hromádky - přes Bakaláře /
Komens.

Nintendo Switch 
rewiew

Pro: hodně dobrých her, menší
cena než PS4 a nebo XBOX
One, dá se hrát na cestách, dá se
hrát na televizi a nebo v ruce.
Proti: vypadávání WI-FI, baterie
trouchu slabší, je jeden
vysouvací držák
Hodnocení: 65/100
Jakub Michalina
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Pražské metro: 
historie, 
současnost, 
budoucnost
Určitě znáte pražské metro.
Každý rok její tři linky přepraví
více než 38,9 mil. lidí ročně.
Takže vám povím něco
o historii, současnosti
a budoucnosti tohoto
významného dopravního
prostředku. První návrh na metro
(v té době podzemní dráhu) byl
předán na pražskou radnici
Ladislavem Rottem v roce 1898.
Navrhoval městské radě využít
prací na kanalizaci a asanaci
Starého města. Ale jeho návrh
byl zamítnut radnicí. V roce
1926 Vladimír List a Bohumil
Belada předali plány
pro podpovrchovou tramvaj.

pražského metra linka C byla
slavnostně otevřena 9. května
1974 prezidentem Gustavem
Husákem. První úsek linky C
vedl ze Sokolovské (později
Florenc) na Kačerov. 12. srpna
1978 byl slavnostně otevřen
první úsek linky A. 2. listopadu
1985 byl otevřen první úsek
linky B. V současnosti se
všechny linky prodloužily.
V roce 2019 začala stavba
prvního úseku linky D, která
povede z Depo Písnice
na Pankrác. Linka D má být
hotová do konce roku 2027.
Do budoucnosti se plánují dvě
další linky. linka E v roce 2050
a linka F v roce 2075. A co vy,
používáte metro taky?
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V roce 1937 zahájili stavbu, ale
stavbu pozastavila druhá světová
válka. První úsek měl být
postaven už v roce 1950, ale
příkaz vlády zrušil celý projekt.
Další návrhy přišly až v 60.

letech, kdy se začínala doprava
v Praze rapidně zhoršovat.
V roce 1966 byl stavěn první
úsek podpovrchové tramvaje, ale
nakonec se přestavoval
na systém metra. První linka

Zrušené IIHF 
2020

z problémů jsou finance, co
do toho vložili jak sponzoři,
diváci, televize, tak Švýcarsko.
Jenom si řekněte, kolik lidí se
jede podívat na Mistrovství
světa v ledním hokeji,
když hraje 24 zemí. Bylo
prodáno přes 300 tisíc
vstupenek.
Světový hokejový šampionát se
od svého vzniku nekonal pouze
v letech 1940 až 1946 (kvůli
druhé světové válce a jejím
následkům).
Pořadatelé dalších šampionátů
jsou určeni až do roku 2025.
Příští rok se turnaj bude konat
v Bělorusku a Lotyšsku, potom
ve Finsku, v Rusku, v Česku a v
roce 2025 si rozdělí
pořadatelství Švédsko a Dánsko.
A co vy? Těšili jste se
na mistrovství světa v hokeji?

IIHF(Mistrovství světa v ledním
hokeji) bylo kvůli pandemii
koronaviru zrušeno. Tento rok se
mělo mistrovství světa konat
ve Švýcarsku. Bohužel je právě
tato země jedna z nejvíce
postižených z Evropy. Rada
IIHF se tedy rozhodla, že se
Mistrovství světa v ledním
hokeji pro tento rok zruší. Příští
rok by se mělo hrát v Bělorusku
a v Litvě. To by se nemělo
zrušit.
Jak se Švýcarsko vypořádává
s problémy?
Ano. Švýcarsko má problémy
kvůli zrušení Mistrovství světa
v ledním hokeji. Jeden

Karanténa  
 NEVÝHODY 
NEMÁME KOLEM SEBE
KAMÁRÁDY A RODINU.
MŮŽEME SE ZAČÍT HROZNĚ
NUDIT A POKUD NEVÍTE,
CO DĚLAT, TAK MOC
DOPORUČUJI YOUTUBE
TAM MÁTE PLNO TYPŮ JAK
SE NENUDIT, ALE I VŠEHO
MOŽNÉHO.
NEMÁME TAK DOBRÉ
VYUČOVÁNÍ.
NEMŮŽEME JÍT DO KINA
NA NÁKUPY ANI JET
NA DOVOLENOU.
ALE MUSÍME SI VÁŽIT
TOHO, ŽE MÁME INTERNET
A SOCIÁLNÍ SÍTĚ, JINAK
NEVÍM, CO BYCHOM
DĚLALI.
 
Agáta Kněžínková, 5.B

 VÝHODY 
MÁME PLNO ČASU NA SEBE
A MUSÍME SE NAUČIT BÝT
SAMI SE SEBOU I DO
BUDOUCNOSTI.
PO KARANTÉNĚ SI PODLE
MĚ BUDEME VÍCE VÁŽIT
SVOBODY CHODIT VEN
A BÝT S KÝM CHCEME.
MÁME NA VŠE VÍCE ČASU
A MŮŽEME SI TŘEBA
I ZLEPŠIT JÍDELNÍČEK
NEBO JAKO JÁ ZAČÍT
CVIČIT.
MŮŽEME SI UDĚLAT VELKÝ
JARNÍ ÚKLID, VYTŘÍDIT SI
ŠATNÍK NEBO UKLIDIT SI
PROSTĚ CELÝ DŮMTEĎ
NA TO MÁME NEJVÍCE
ČASU.

Dopravní stavby nezastaví ani 
koronavirus

I když většina lidí je doma,
stavaři se nazastaví a pracují dál.
Dnes během mé procházky jsem
nafotil pár fotek opravy tramvají
na úseku Sídliště Barandov -
Hlubočepy a prodloužení
do Slivence. Opravy tohoto
úseku patří k renovaci a výměně
starých kolejí. Součastí výměny

starých kolejí je zahájení stavby
prodloužení z Barrandova
do Slivence. Trať bude dlouhá
1,5 km a bude mít tři zastávky:
Kaskády, Holyně a Slivenec.
Stavba má být dokončena v roce
2022. V budnoucnosti bude
i autobus 230 jezdit z Klukovic
až na Závodiště Chuchle. Těšíte
se na toto zlepšení dopravní
obslužnosti?
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